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Interpellation 

Umeå den 23 okt 2023 

 
När beräknar majoriteten att handlingsplanen 
för förlossningsvården är genomförd? 
 
Handlingsplanen för förlossningsvården beslutades med 
brett stöd med fem prioriterade områden: 

 
1. Barnmorskeledd förlossning i 

Lycksele/Lyckselemodellen  
2. Satsningar för att göra arbete på förlossningen 

attraktivt   

3. Kompetenshöjning och mentorskap   
4. Separata akuta och planerade besök till 

förlossningen   

5. Följsamhet till samma riktlinjer över länet    

 
Under varje prioriterat område finns ett antal åtgärder 
föreslagna med kostnad.  

 
Bland åtgärderna på punkt 2 finns exempelvis omfattande 
satsningar för 10-tals miljoner kring arbetsmiljön, 
löner och schema. Dessa satsningar ekar med sin 
frånvaro när det nu snart är ett år sedan 
handlingsplanen beslutades om med åtgärder. 

 
Det har varit ett stort fokus på BB i Lycksele av 
naturliga skäl men läget inom förlossningsvården i hela 
länet är fortsatt allvarlig och handlingsplanens 
åtgärder behöver skyndsamt vara på plats.  
 
Trots att kontinuerlig återkoppling ska ske på Hälso- 
och sjukvårdsnämndens sammanträden har informationen om 
handlingsplanen som inte rör BB i Lycksele var 
knapphändig. På senaste nämnden redovisades helt 
plötsligt en helt annan handlingsplan än den nämnden 
beslutat.  

 
Mot bakgrund av ovanstående ställer jag 
följande frågor till ordförande i hälso- och 
sjukvårdsnämnden Anna-Lena Danielsson (S)  
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1. Beräknar majoriteten att handlingsplanen för 

förlossningsvården som beslutades med åtgärder 
i december 2022 är genomförda innan 
mandatperioden är slut? 
 

2. Är handlingsplanen ändrad utan att nämnden 
beslutat det och vilken plan är det som 
förvaltningen följer? 
 

3. Finns det åtgärder som redan är 
bortprioriterade inför ändringar och 
uppdateringar av handlingsplanen?  
 

 
 
  

Anton Bergström Nord (M) 
Ledamot Regionfullmäktige 
 


